
 
 

Schriftelijke vragen m.b.t. verduidelijking toekomst regionaal warmtenet na terugtrekken 

Ennatuurlijk 

Aan het college van B&W van Almelo. 

Onderwerp: regionaal warmtenet  

Almelo, 22-05-2023 

 

Geacht College, 

Na een krantenbericht in de Tubantia ( https://www.tubantia.nl/hengelo/ennatuurlijk-stapt-uit-plan-

twents-warmtenet-moeten-we-ons-zorgen-maken~a823a4ec/ ) hebben wij enkele vragen 

betrekkende de toekomst van het regionale warmtenet in Twente. Nu een van de partijen zich heeft 

teruggetrokken stelt het artikel een terechte vraag: ‘Moeten we ons zorgen maken?’ De raad heeft 

op 10 november 2022 tegen het aanleggen van een warmtenet gestemd en nu lijken de risico’s 

alleen maar groter te worden.  

1. Welke risico’s zijn er nu Ennatuurlijk is afgehaakt?  

2. Wat zijn de financiële risico’s voor Almelo (direct of indirect)? 

3. Met welk geld wordt er verder geïnvesteerd? 

4. Wordt in Almelo daarover toestemming gevraagd in de Algemene Vergadering van 

aandeelhouders van Twence en Cogas? 

5. In hoeverre komen de kosten voor de aanleg van het warmtenet bij de inwoners te liggen 

(direct of indirect)? 

6. Is het importeren en verbranden van afval om een warmtenet in de benen te houden 

wel duurzaam? Hoe komt de circulaire  duurzaamheid eruit te zien? 

7. Heeft Almelo goedkeuring gegeven aan deze ontwikkeling? 

8. Wil het college dit kritisch  blijven volgen? 

 

Namens de fractie LAS,   

Nynke Veurink 
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